
Protokół Nr  45/2013 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Św. 

w dniu 29 sierpnia 2013 r. 
 
Obradom przewodniczył  Przewodniczący Komisji –  H. Rożnowski. 
 
1. Lista obecności - w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 
 
Przewodniczący H. Rożnowski poinformował o zmianach do zaproponowanego 
porządku obrad wyjaśniając, że członkowie komisji otrzymali dwa nowe projekty 
uchwał:  
1) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski; 
2) zm. uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski; 
oraz dwa nowe zaktualizowane projekty uchwał w sprawie: 
1) udziału Gminy Ostrowiec Świętokrzyski w realizacji projektu pn. „Centrum 

Tradycji Hutnictwa – Cywilizacja Żelaza nad Kamienną”; 
2) zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski na lata 2013 – 2023. 

Prezydent J. Wilczyński zwrócił się o wycofanie z porządku obrad projektu uchwał  
w sprawie szczegółowych zasad i trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów  
i wysokości stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za 
osiągnięte wyniki sportowe, przyznawania nagród dla trenerów prowadzących 
szkolenie zawodników oraz wyróżnień dla osób wyróżniających się osiągnięciami  
w działalności sportowej, finansowanych z budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 
(w załączeniu do protokołu) – ze względów formalnych. 
 
Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 
1. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
   
1) zm. uchwałę w sprawie przyjęcia pro- Uzasadnienie do projektu uchwały przedsta- 
 gramu opieki nad zwierzętami bez- wił Naczelnik Wydziału Infrastruktury Ko- 
 domnymi oraz zapobiegania bezdom- munalnej – K. Kowalski informując, że  
 ności zwierząt na terenie Gminy Os- zmiana wynika z wymogów formalnych –  
 trowiec Świętokrzyski (projekt uch- zachodzi konieczność podawania danych 
 wały w załączeniu). lekarzy.                                                                                             
  W związku z powyższą informacją radny  
  P. Mrugała zapytał, jak to było rozwiązane 
  do tej pory. 
  Prezydent J.Wilczyński wyjaśnił, że był to  
  na zasadzie konkursu ofert. 
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  Radny J.E. Kunat poinformował, że zdarzyło 
  się, że na ul. Samsonowicza – w pobliżu  
  noclegowni – padła sarna. Radny zgłosił ten 
  fakt do Straży Miejskiej, mimo tego zwierzę 
  leżało jeszcze parę dni. Radny zapytał, dla- 
  czego to tak długo trwało. 
  Prezydent Miasta - J. Wilczyński wyjaśnił, 
  że leży to w gestii zarządcy drogi. Prezydent 
  poinformował, że nie wiedział  o tym fakcie. 
  Naczelnik K. Kowalski poinformował, że  
  swego czasu było zgłoszenie do wydziału, że 
  na ul. Długiej znajduje się padłe zwierzę.  
  Straż Miejska od razu zgłosiła ten fakt do  
  Starostwa Powiatowego.  
  Przewodniczący RM – J.W.Kotasiak zapoz- 
  nał radnych z następującym zdarzeniem, kie- 
  dy to pies (pozostający bez opieki) został  
  złapany i odwieziony do schroniska. Właści- 
  ciel zgłosił się po niego i okazało się, że mu- 
  si zapłacić 450 zł, m.in. za badania, jakie zo- 
  stały wykonane po przyjęciu psa do schroni- 
  ska. A okazało się, że właściciel okazał ksią- 
  żeczkę zdrowia psa. 
  Prezydent Miasta - J. Wilczyński stwierdził, 
  że niektóre procedury muszą być jeszcze do- 
  pracowane.  
   
  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
2) zm. uchwałę w sprawie określenia  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 warunków  i trybu wspierania finan- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 sowego rozwoju sportu przez Gminę  
 Ostrowiec Świętokrzyski (w załącze-  
 niu do protokołu).  
3) kontynuacji przez Gminę Ostrowiec  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 Świętokrzyski uczestnictwa w projek- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 cie pn. „Świętokrzysko – Podkapacki   
 Klaster Energetyczny” (w załączeniu   
 do protokołu).  
4) udziału Gminy Ostrowiec Świętok- Członkowie Komisji w głosowaniu – stosun- 
 rzyski w realizacji projektu pn. „Cen- kiem głosów: 6 – za, przy braku głosów  
 trum Tradycji Hutnictwa – Cywiliza- przeciwnych i 3 wstrzymujących się – pozy- 
 cja Żelaza nad Kamienną” (pierwotny tywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 projekt uchwały wraz z nową wersją  
 - w załączeniu do protokołu).  
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5) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 budżetu Gminy Ostrowiec Świętok- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 rzyski na 2013 r. (projekt uchwały   
 w załączeniu).  
6) rozpatrzenia skargi na działalność Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 Miejskiego Ośrodka Pomocy Społe- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 cznej w Ostrowcu Świętokrzyski   
 (w załączeniu).  
7) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia  Członkowie Komisji w głosowaniu – stosun- 
 budżetu Gminy Ostrowiec Świętok- kiem głosów: 8 – za, przy braku głosów  
 rzyski na 2013 r. (II projekt uchwały przeciwnych i 1 wstrzymującym się – pozy- 
 - w załączeniu do protokołu). tywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
8) zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 Prognozy Finansowej Gminy Ostro-  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 wiec Świętokrzyski na lata 2013 -   
 2023 (pierwotny projekt uchwały   
 wraz z nową obowiązującą wersją  
9) zm. uchwałę w sprawie wyrażenia  W dyskusji, jaka wywiązała się nad przed- 
 zgody na zaciągnięcie zobowiązania miotowym projektem uchwały Przewodni- 
 finansowego Gminy Ostrowiec Świę- czący J.W. Kotasiak zapytał, dlaczego kwota 
 tokrzyski (w załączeniu do protokołu) dotacji wzrasta z 3.070.000 na 4.112.068 zł. 
  Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komu- 
  nalnej – K. Kowalski poinformował, że środ- 
  ki zabezpieczone na refundację są liczone 
  na podstawie algorytmu. Następnie wynik  
  ten jest weryfikowany przez ilość kursów 
  wykonanych przez MPK.  
  Prezydent J. Wilczyński wyjaśnił, że wszys- 
  cy mają świadomość, że rocznie to kosztuje  
  ok. 5 mln zł. Prezydent stwierdził, że gmina 
  nie blokuje środków, jeśli pojawiają się ja- 
  kieś oszczędności – są przeznaczane na tran- 
  sport. Prezydent poinformował, że po roz- 
  strzygnięciu projektu GAZELA przedstawi 
  do rozważenia kilka propozycji dot. Miejs- 
  kiego Przedsiębiorstwa Komunikacji mając 
  świadomość, że są to tematy trudne i niepo- 
  pularne.  
   
  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
2. Sprawozdanie opisowe z realizacji Przewodniczący RM – J.W. Kotasiak stwier- 
 budżetu miasta Ostrowca Świętokrzy- dził, że w tych warunkach, w jakich przyszło 
 skiego za I półrocze 2013 r. (w załą- wszystkim działać, to budżet został wykona- 
 czeniu do protokołu). ny zupełnie przyzwoicie. Przewodniczący 
  poinformował, że porównywał wskaźniki 
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  zadłużenia innych gmin i gmina Ostrowiec  
  jest tu liderem.  
  Prezydent J.Wilczyński stwierdził, że jest to 
  efekt pracy gminy i podległych jednostek, 
  przede wszystkim dały efekt oszczędności.  
  Następnie prezydent poinformował, że gmi- 
  na otrzymała kolejne pieniądze na realizację 
  programu przeciwko wykluczeniu cyfrowe- 
  mu.  
  Wiceprzewodniczący RM – W. Kacuga za- 
  pytał, czy poprawiły się wykonanie w zakre- 
  się sprzedaży nieruchomości. 
  Prezydent J. Wilczyński wyjaśnił, że jest  
  nieznaczna poprawa, choć większość prze- 
  targów będzie rozstrzygnięta na jesieni.  
  Prezydent poinformował również, że gmina 
  wystąpiła o interpretację w sprawie podatku 
  VAT. Odnośnie sprzedaży nieruchomości  
  prezydent stwierdził, że gmina nie będzie 
  sprzedawać majątku po niższych cenach, bo 
  za jakiś czas będzie on więcej warty. Od ro- 
  ku 2010 obserwuje się niższy wskaźnik  
  w zakresie sprzedaży. Swego czasu gmina 
  rozpoczęła proces sprzedaży nieruchomości, 
  w ślad za nią poszli prywatni właściciele -  
  zaczęły się podziały działek i ich sprzedaż. 
   
  Członkowie Komisji wyrazili akceptację co 
  do przedłożonego sprawozdania z wykona- 
  nia budżetu gminy za I półrocze 2013 r. 
3. Sprawy różne:  
   
1) Sprawozdanie z prac Prezydenta Mia- Przewodniczący Komisji – H. Rożnowski 
 sta za okres od 21.06.2013 do 22.08. zapytał o podjęte zarządzenia dot. utrzyma- 
 2013 r. nia czystości – skąd wzięły się pieniądze na 
  te zadania. 
  Odpowiadając na w/w pytanie prezydent 
  J. Wilczyński poinformował, że mimo planu 
  okazało się, że środków na ten cel jest za  
  mało. 
2) Utrzymanie muszli koncertowej. Przewodniczący RM – J.W.Kotasiak zapy- 
  tał, kto jest zarządcą muszli koncertowej. 
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  Prezydent J.Wilczyński poinformował, że  
  obecnie leży to w gestii Wydziału Infrastruk- 
  tury Komunalnej.  
 
Odrębne głosy do protokółu: nie zgłoszono. 
 
Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 
 
Obrady trwały do godz. 14.40. 
 

 
Protokołowała:              Przewodniczył: 
           

Przewodniczący Komisji 
M. Kamińska            Henryk Rożnowski  


